
Transportowy Dozór Techniczny, w skrócie TDT 

Siedziba TDT znajduje się w Warszawie przy ul. Puławskiej 125 w dzielnicy Mokotów. 

Wejście do siedziby TDT znajduje się od ul. Bukowińskiej. 

TDT posiada 8 dużych Oddziałów i 6 mniejszych. 

Działa na terenie całej Polski. 

TDT otwarty jest od poniedziałku do piątku w godzinach od 07:30 do 15:30. 

Transportowy Dozór Techniczny rozpoczął działalność w 2000 r. na podstawie ustawy o 

dozorze technicznym. 

Misją TDT jest zapewnienie bezpieczeństwa funkcjonowania urządzeń technicznych 

zainstalowanych w branży kolejowej, morskiej i transportowej. 

Transportowy Dozór Techniczny bada urządzenia techniczne takie jak zbiorniki i cysterny. 

Sprawdza działanie osobowych i towarowych kolejek linowych i wyciągów narciarskich. 

Przeprowadza egzaminy dla diagnostów samochodowych i potwierdza zgodność 

wyposażenia Stacji Kontroli Pojazdów. 

Wydaje decyzje homologacyjne pojazdów i ich części. 

Transportowy Dozór Techniczny posiada własne Laboratorium w którym bada materiały, 

elementy i urządzenia.  

TDT współpracuje z wieloma firmami na terenie Polski i całego świata. 

 

Chcąc załatwić sprawę w Transportowym Dozorze Technicznym można: 

 wysłać pismo na adres: Transportowy Dozór Techniczny ul. Puławska 125; 02-707 

Warszawa 

 wysłać wiadomość na adres e-mail: info@tdt.gov.pl 

 przynieść pismo osobiście do sekretariatu w każdym Oddziale  

 przynieść pismo osobiście do recepcji w siedzibie TDT w Warszawie 

 zadzwonić pod numer: 22 490 29 02 



 umówić spotkanie z pracownikiem TDT  

 dla osób słabosłyszących w każdym sekretariacie dostępna jest pętla indukcyjna, 

wspierająca aparat słuchowy 

 osoby głuche przed wizytą w TDT proszone są o złożenie wniosku o kontakt za 

pośrednictwem PJM/SJM 

 

 

 

 

 


